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Saksliste: 

SAK 2024.20  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.21  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 10-11/2 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 10-11/2 ble godkjent 
 

SAK 2024.22  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Ledermøte siste helg i Mai – Ålesund. Anette deltar 

o Er i prosess med å få re godkjent våre 

barneidrettsbestemmelser. Endring vil være at 9-10 

åringer også i nord ikke vil ha mulighet til å delta på 

stevner utenfor Norge. Har vært noen saker i det 

siste og må sannsynligvis bruke noe tid på 

gjennomgang med klubber i et arbeidsmøte. Morten 

gir beskjed til Finnmark Idrettskrets om endringen. 

o Høring Lov om behandling av personopplysninger i 

organisasjonsledd tilknyttet Norges Idrettsforbund 



ifbm seksuelle overgrep, trakassering og vold mv i 

idretten 

 

• UWW 

o Lite nytt, Kongress under senior EM uten oss 

o Har søkt om støtte fra NIF om støtte til å få valgt inn 

Anette som styremedlem UWW. 

 

• Annet adm 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Vil ha med sportssjef på dette og utsettes derfor til 

han er tilbake. 

o Morten har fått kontakt med KUD. Venter nå på 

tilbakemelding om dato for møte i forhold til mulig 

VM i HB og Bryting. 

o Ny HB klubb i Gibostad IF og Levanger HBK 

o Nytt møte med Sparebankstiftelsen DnB 18 mars. 

Gikk bra. Er søknadsfrist 1 april. Søknad sendt på 

paraprosjekt (3,9 mill ut 2027). HB prosjekt/søknad 

under utarbeidelse. Ønsker en god avslutning 

inkluderingsprosjekt. 

o Orientering om sak meldt inn til sanksjonskomiteen 

og prosess rundt denne. 

o Hatt første møte med klubbutviklingsprosess i SP09. 

Gikk veldig bra og stor motivasjon til å fortsette 

prosess. Målsettning om minimum tre klubber til i 

2024. 

o Tre gode NM bryting avholdt i siste periode 

o Mottatt invitasjon til 50 år jubileumsfest hos Gulset 

BK 20 april. Morten stiller. 

o Idrettens lesedag 6 juni. Anette informerte om 

konseptet. 

 

• Utvikling 

o Utredning av påmeldingssystem. Se vedlagt dok. 

Kost nytte om Isonen.  

o Hatt møte med Anette og kronprinsparets fond. 

Avholdt teamsmøte med klubber og aktuelle 

kandidater og informert om pilotprosjektet. Fått 

engasjert 6 stk som er klare, har 1 person på mulig 

og følger opp OBK som siste klubb (evnt 2 stk). Har 

hatt løpende dialog med Silje i kpf, og de ønsker 

oppstart i April.  

o Klubbesøk hos Urædd 

o Jobber videre med en arrangement mal til 

inspirasjon for andre klubber og for synliggjøring av 

prosesser for eks. til rigg, sponsorsøknad, 

hallsøknad, koordinering med dommere, 

stevnesekretærer, etc. 

o Har fått landet dato og kursholder for UWW 

trenerkurs (videregående) 



o Satt opp trenerkurs for vårterminen.  

o Pågående arbeid med å rekruttere flere 

trenerkursholdere – ser synergier opp mot piloten 

med kronprinsparets fond. 

o Mye reisebestillinger som har tatt mye tid 

 
• Para 

o Åpen kampsportdag i Kristiansand 10.02 var en 

suksess og flere er rekruttert videre ut i idrettslag 

o Deltok på aktivitetsdag for blinde og svaksynte 

11.02. Avtalte åpen trening i SP09 i samarbeid med 

Blindeforbundet i etterkant, 28.02 

o Publisert og utformet løpende søknadsordning: 

Utviklingsmidler para som skal gå direkte til aktivitet i 

idrettslagene 

o Utprøvingsdag for personer med nedsatt syn, hørsel 

og bevegelse i Nidarø Håndbakklubb 21.03 i 

samarbeid med Paraidrettssenteret 

o Rockesokk-markering med Nordic Blu 21.03 i 

Bjølsenhallen med Stig-André og noen av 

landslagsutøverne 

o Åpen kampsportdag i Tønsberg 13.04 

o Klubbsamling med fokus på inkludering av personer 

med funksjonsnedsettelser i Tønsberg 13.04 

o Sendt inn søknad til Sparebankstiftelsen DNB på 

paraprosjekt fra august 24-ut 2027 (3,5 år) i 

samarbeid med Norges Bokseforbund og Norges 

Kampsportforbund 

▪ Løpende søknadsordning til idrettslag, åpne 

kampsportdager, parasamlinger, 

parakonferanse, utvikle kurs, utforme 

konkurransereglement 

 

• Andre ikke olympiske grener 
o  

 

• Breddekomiteen 

o  

• Sumo 

o Budsjett og enkel plan for gjennomføring av 

Europacup stevne Sumo ligger i styremappa. 

Budsjett viser et stevne ca i balanse (pluss kr 

11.000) med omsetning på kr 241.000. 

o Fredriksten BK er tildelt U20 og senior NM for 2025, 

men må også ha med U15 og U17. Dato for stevnet 

må avtales. 

o  

• Sandbryting 

o Se referat fra komiteen i styremappa 



o På ekstra styremøte i februar behandlet en 

forespørsel fra arrangørklubb om endringer til 

tilleggsbestemmelsene. Styret besluttet at alle må 

følge bestemmelsene og ga ingen dispensasjoner. 

Til dagens styremøte er det nye forespørsler om 

dispensasjoner fra regelverket. Arrangørklubb ber 

evt om at NBF dekker kostnader (div avgifter for 

deltagere/klubber). Eposter ligger i styremappa. 

 

• Håndbak 

o Gjennomført 2 Norges Cup stevner til nå: 

o Norges Cup #2 i Granvin nå i helga som var, 39 

utøvere (113 enteries). Utøvere fra Vestland + 1 

utøver fra Sverige  

o Neste Norges Cup er NM på Flesland. 110 utøvere 

påmeldt til nå (254 enteries) fordelt på 21 klubber. 

o EuroArm 2024 går i Bratislava, Slovakia, 2.-12. mai. 

Det er 30 utøvere som har akseptert 

landslagsplassen (junior, senior og master). 

o Det jobbes med å få på plass ny klubb i Seljord,  

o  

 

• Fristil menn 

o  

 
• Dommerkomiteen 

o Rødt kort tildelt Fritz Aanes under LM12/NM15 på 

Kolbotn sist helg. Bot for rødt kort sendes OBK 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Arrangører for NM i Gresk Romersk og Fristil kvinner/jenter ble satt 
(ungdom og junior besluttet på møte i februar): 

• Senior NM 18 januar – Braatt IL 
• LM12 og NM15 1 mars – BK Atlas 
• Ungdom og junior 22-23 mars – Lambertseter BK 

Styret vedtok å arrangere Europacup stevne i Sumo. Alt arbeid og 
gjennomføring utføres av Sumokomiteen og skal ikke belaste 
forbundets økonomi.  
 
Styret vedtok at våre tilleggsbestemmelser må følges i forhold til 
innspill fra arrangør av NM sandbryting. Eventuelle endringer må 
foreslås og vedtas på forbundstinget. 
 

SAK 2024.23  R  Rapport Sport 
 
Morten orienterte om sportslig status. 
 



• Status ungdom og junior menn/kvinner 

• Status senior menn 

• Status senior kvinner 

Ble også orientert om prosess rundt ny sportssjef. 
. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2024.24  B Økonomi 
 
Vi må sikre ordlyd i alle sponsorkontrakter, slik at det tydelig fremgår 
hvilke forventninger en har opp mot de forskjellige grenene vi har. 
 
Oppdaterte regnskapstall ligger i styremappa 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjon til etterretning. 
 

SAK 2024.25  B Langtidsplan 
 

Styret jobbet med et første utkast til ny langtidsplan 

 

Beslutning: 
 

SAK 2024.26  B Forbundsting 2024 
 
Vurdere å opprette eget sanksjonsreglement 
 
Opprettet egen mappe under neste styremøte med saker som må 
vurderes fremmet 
 
Forbundstinget vil avholdes på Ullevål stadion med formøte fredag 7 
juni og forbundtsting lørdag 8 juni. Innkalling ut senest 8 april. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 

 

SAK 2024.27  B Hvordan skal vi bruke våre kanaler i SOME og nettside 
Utsatt til neste møte 
 

Beslutning: 
Styret jobber videre etter punktene over. 

 



SAK 2024.28  B Stevnegjennomføring 
Det foreligger et godt utkast på «dreiebok» til stevner. Styret legger 
opp til en bredere gjennomgang av denne. 
Gjennomgang av erfaring stevnesystem og påmelding (dokument 
vedlagt i styremappa). Gjennomgang av erfaring fra NM fristil i 
Kristiansand. 

 

Beslutning: 
Styret jobber videre etter punktene over. 

 

SAK 2024.29  B Eventuelt 
Neste møter 
 
Styremøte i april flyttes til mandag 15 april. Fokus på tingsaker 
 
Arbeidsmøte onsdag 10 april 17.00-19.00. Fokus på Langtidsplan 

 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 20.03.2024 
 
 
 

Anette Kure   Christian Andresen   Britt Eli Pedersen 
President   Varamedlem    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen   Gudrun Høie  
Styremedlem     Varamedlem   

 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


